

**Representative for The Netherlands Vertreterin für die Niederlande**

Prof. Dr. Barbara Reinhartz

Tel: +31 71-589 6136

E-Mail: representative.nl@eaasdc.eu

Dancing in the Netherlands and Covid-19

Dear dancers,

A few weeks after the 20th DAY IN PARADISE, a rounddance special in The Hague, the dancing in the Netherlands was closed down because of the coronavirus epidemic. What will happen next? We don't know yet exactly, but we do know that sports inside are forbidden until the beginning of September. And we expect that the social distancing of 1,5 m will continue long after that for people who do not belong to the same household. When sports inside are allowed again, it may be possible to do rounddancing with the person you live with, but squaredancing will be difficult. And rounddancing for singles like me will be impossible as long as the distancing rules apply. Therefore the Rainbow Dance on the 20th of June is cancelled. At the moment the Winter Festival hosted by the Motiveters in Zijderveld on the 13th of December is still in the calendar. We have to see, whether that special can take place. Perhaps I can tell you more about it in the next Bulletin. It is possible that we will know more about the club nights in the Fall as well at that point.

Until then, stay safe and sound!

Barbara Reinhartz

Tanzen in den Niederlanden und Covid-19

Liebe Tänzer,

Nach dem 20th DAY IN PARADISE, einem Rounddance-special in Den Haag Anfang März, dauerte es nur noch wenige Wochen und alles Tanzen in den Niederlanden lag flach wegen der Corona-Epidemie. Wie geht das jetzt weiter? Genaues weiß man nicht, aber wir wissen, dass Innensport bis sicher Anfang September verboten ist. Außerdem rechnen wir damit, dass auch noch lange Zeit danach 1,5 m Abstand eingehalten werden muss durch Personen, die nicht im selben Haushalt wohnen. Rounddance mit dem jeweiligen Lebenspartner ginge vielleicht wieder, wenn Innensport wieder erlaubt ist, aber Squaredance wird dadurch schwierig. Und Rounddance für Singles wie mich ist damit auch noch unmöglich. Der Rainbow Dance am 20.6. ist daher abgesagt. Im Moment steht das Winter Festival von den Motiveters in Zijderveld am 13.12. noch im Kalender. Wir müssen noch abwarten, ob das Special stattfinden kann. Vielleicht kann ich euch im nächsten Bulletin mehr berichten. Dann wissen wir vielleicht auch mehr über die Clubabende im Herbst.

Bis dann bleibt gesund und trotz allem munter!

Eure Barbara Reinhartz